
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

w  dniu 24 luty  2009 r.

SE-PO. 0063-3-2/09

Obecni : 

1. Władysław Oczkowicz -Przewodniczący – obecny
2. Czesław Badura- Z-ca Przewodniczącego- obecny
3. Krzysztof Francikowski-  obecny
4. Janusz Gątkiewicz- obecny
5. Jolanta Moćko- obecna
6. Teresa Kosmala - obecna

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Marek  Mrozowski-  Burmistrz  Miasta,  Anna  Ślagórska- 
Zastępca  Burmistrza  Miasta,  Małgorzata  Zięba-  Księgowa  MZGK,  Robert  Szczupider-  Dyrektor 
MZGK,  Zofia Gajdzik- Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej, Małgorzata Jastrząb- 
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Władysław Oczkowicz

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Ocena realizacji wniosków Komisji za 2008 rok.
3. Sprawy bieżące.

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Rozpoczniemy od omówienia materiału sesyjnego nt : MZGK – wyniki finansowe, realizacja  
inwestycji  za rok 2008 i zamierzenia inwestycyjne na 2009.Analiza wykonania budżetu za  
2008 rok.

Małgorzata Zięba                          -                             Księgowa MZGK  

- Omawia materiał przedstawiony radnym.



Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Otwieram dyskusję.

Dyskusja nt:   MZGK – wyniki finansowe, realizacja       inwestycji  za  rok  2008  i  zamierzenia   
inwestycyjne na 2009.Analiza wykonania budżetu za 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
2. M. Zięba - Księgowa MZGK
3. J. Moćko - Członek Komisji
4. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
5. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
6. Cz. Badura - Zastępca Przewodniczącego Komisji

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma więcej pytań, proszę o przyjęcie przedstawionego materiału. Kto z państwa jest 
za?

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że materiał nt: MZGK – wyniki finansowe, realizacja inwestycji  za 
rok 2008 i zamierzenia inwestycyjne na 2009.Analiza wykonania budżetu za 2008 rok 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Przewodniczący Komisji W, Oczkowicz poruszył problem złego stanu dróg na terenie miasta 
odśnieżania dróg podczas zimy.

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
2. M. Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału BK-RM
3. R. Szczupider - Dyrektor MZGK
4. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
5. Cz. Badura - Członek Komisji
6. T. Kosmala - Członek Komisji



Przewodniczący Komisji W. Oczkowicz zaproponował wniosek o następującej treści:

Komisja wnioskuje o przygotowanie weryfikacji potrzeb finansowych w zakresie utrzymania i  
remontów dróg gminnych wynikających z bardzo trudnych warunków zimowych i znacznej  
degradacji nawierzchni ulic. Komisja wnioskuje o przygotowanie materiałów na posiedzenie w 
miesiącu marcu.

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto jest za zaproponowanym wnioskiem?

GŁOSOWANIE ( bez T. Kosmali, J. Moćko)

3 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty  przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny temat sesyjny to system finansowania pracowników oświaty w mieście- podwyżki dla 
nauczycieli oraz pracowników administracyjnych.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony radnym. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania?

Dyskusja nt:   s  ystemu finansowania pracowników oświaty w mieście- podwyżki dla nauczycieli   
oraz pracowników administracyjnych.

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
2. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
3. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
4. T. Kosmala - Członek Komisji
5. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  



- Przechodzimy  do  omówienia  projektów  uchwał.  Pierwszy  to  projekt  uchwały  w  sprawie  
nadania statutu Muzeum Saturn w Czeladzi. Czy są pytania?

Dyskusja nt:   projektu uchwały w sprawie   nadania statutu Muzeum Saturn w Czeladzi.  

W dyskusji udział wzięli:

1. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. T. Kosmala - Członek Komisji
4. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
5. J. Moćko - Członek Komisji

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

5 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie  nadania statutu Muzeum Saturn w 
Czeladzi został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Projekt uchwały w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa  
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania?

Dyskusja nt:    projektu uchwały w sprawie    podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego   
Towarzystwa      Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w   
Czeladzi.

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji



2. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
3. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością w Czeladzi został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  
Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w  
Czeladzi. Czy są pytania?

Dyskusja nt:    projektu uchwały w sprawie    podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego   
Towarzystwa      Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w   
Czeladzi.

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. T. Kosmala - Członek Komisji

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( J. Moćko)

3 za
1 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością w Czeladzi został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 



Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  skorzystania z prawa pierwokupu udziału wynoszącego  
9/20 części w niezabudowanej nieruchomości ozn.nr 43/1 k.m 62 o pow. 5846 mkw położonej 
przy ul. Letniej w Czeladzi stanowiącej własność spółki jawnej. 

Małgorzata Jastrząb                     -                             Kierownik Wydziału BK-GN  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dyskusja  nt:    projektu  uchwały  w  sprawie    skorzystania  z  prawa  pierwokupu  udziału   
wynoszącego 9/20 części w niezabudowanej nieruchomości ozn.nr 43/1 k.m 62 o pow. 5846 
mkw   położonej przy ul. Letniej w Czeladzi stanowiącej własność spółki jawnej  

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala - Członek Komisji
2. M. Jastrząb - Kierownik Wydziału BK-GN

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( J. Moćko)

3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził,  że  projekt  uchwały w sprawie  skorzystania z prawa pierwokupu 
udziału wynoszącego 9/20 części w niezabudowanej nieruchomości ozn.nr 43/1 k.m 62 
o pow. 5846 mkw położonej przy ul.  Letniej w Czeladzi stanowiącej własność spółki 
jawnej został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Gminy Miejskiej w Czeladzi proponuję 
przenieść na sesję.

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź.



Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedłożony radnym. 

Dyskusja  nt:    projektu  uchwały  w  sprawie    przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium   
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. T. Kosmala - Członek Komisji

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( J. Moćko)

3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Czeladź został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  
Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w  
Czeladzi. 

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedłożony radnym. 

Dyskusja nt:    projektu uchwały w sprawie    podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego   
Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w 
Czeladzi.

W dyskusji udział wzięli:

1. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
3. T. Kosmala - Członek Komisji



4. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
5. Z. Gajdzik - Kierownik Wydziału BK-RM

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego 
Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością w Czeladzi został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  skorzystania z prawa pierwokupu udziału wynoszącego  
1/12 część w prawie użytkowania  wieczystego niezabudowanej działki ozn. nr 183/11 k.m.4 o 
pow. 2651 mkw położonej przy ul.  Wojkowickiej w Czeladzi  stanowiącej własność Skarbu  
Państwa. Czy są pytania?

Komisja nie zgłosiła  uwag, wniosków.

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził,  że  projekt  uchwały w sprawie  skorzystania z prawa pierwokupu 
udziału wynoszącego 1/12 część w prawie użytkowania  wieczystego niezabudowanej 
działki  ozn.  nr  183/11  k.m.4  o  pow.  2651  mkw  położonej  przy  ul.  Wojkowickiej  w 
Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa  został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję. 



Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 338 
k.m. 22 o powierzchni 848 mkw położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 

Małgorzata Jastrząb                     -                             Kierownik Wydziału BK-GN  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dyskusja nt:   projektu uchwały w sprawie   nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki   
nr 338 k.m. 22 o powierzchni 848 mkw położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia  do  gminnego  zasobu 
nieruchomości działki nr 338 k.m.  22  o  powierzchni  848  mkw  położonej  przy  ul. 
Będzińskiej w Czeladzi  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  działki  nr  105/2  k.m.  7  o  pow.  748  mkw  
położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

Małgorzata Jastrząb                     -                             Kierownik Wydziału BK-GN  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dyskusja nt:    projektu uchwały w sprawie s  przedaży działki nr 105/2 k.m. 7 o pow. 748 mkw   
położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.



W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. M. Jastrząb - Kierownik Wydziału BK-GN
4. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 105/2 k.m. 7 o 
pow. 748 mkw położonej  przy  ul.  Grodzieckiej  w  Czeladzi został  pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o omówienie  projektu uchwały  w sprawie  zainicjowania  działań zmierzających do  
sporządzenia Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla budynków mieszkalnych zabudowy  
rozproszonej  (budynków  jednorodzinnych)  dla  miasta  Czeladź  oraz  pozyskania  środków  
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na jego 
realizację. 

Zofia Gajdzik                     -                             Kierownik Wydziału BK-RM  

- Omawia projekt uchwały przedłożony radnym.

Dyskusja  nt:    projektu  uchwały  w  sprawie     zainicjowania  działań  zmierzających  do   
sporządzenia Programu Ograniczenia Niskiej  Emisji  dla budynków mieszkalnych zabudowy 
rozproszonej  (budynków  jednorodzinnych)  dla  miasta  Czeladź  oraz  pozyskania  środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na jego 
realizację

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
2. Z. Gajdzik - Kierownik Wydziału BK-RM
3. T. Kosmala - Członek Komisji
4. J. Gątkiewicz - Członek Komisji

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  



- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zainicjowania działań zmierzających 
do sporządzenia  Programu Ograniczenia  Niskiej  Emisji  dla  budynków mieszkalnych 
zabudowy  rozproszonej  (budynków  jednorodzinnych)  dla  miasta  Czeladź  oraz 
pozyskania środków Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 
Wodnej  w  Katowicach  na  jego  realizację został  pozytywnie  zaopiniowany  przez 
Komisję. 

Do projektów uchwał w punktach 12- 23 dot. przedłużenia umów dzierżaw Komisja nie zgłosiła  
pytań, uwag. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym Zespole  
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Szpitalnej 40 w Czeladzi do przeprowadzenia 
wyborów do Parlamentu Europejskiego, które odbędą się 7 czerwca 2009 r. 

Komisja nie zgłosiła  uwag, wniosków.

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie dostosowania opisu granic obwodów głosowania w mieście 
Czeladź do stanu faktycznego. Czy są pytania?

Dyskusja nt:   projektu uchwały w sprawie    dostosowania opisu granic obwodów głosowania w   
mieście Czeladź do stanu faktycznego

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?



GŁOSOWANIE 

3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie dostosowania opisu granic obwodów 
głosowania w mieście Czeladź do stanu faktycznego został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o omówienie kolejnego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/706/2008 
Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008 r w sprawie zatwierdzenia zestawienia  
przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 
rok 2009.

Zofia Gajdzik                     -                             Kierownik Wydziału BK-RM  

- Omawia projekt uchwały przedłożony radnym.

Dyskusja nt:   projektu uchwały w sprawie    zmiany uchwały Nr XLV/706/2008 Rady Miejskiej w   
Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008 r w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala - Członek Komisji
2. Z. Gajdzik - Kierownik Wydziału BK-RM
3. J. Gątkiewicz - Członek Komisji

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził,  że projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XLV/706/2008  
Rady Miejskiej  w Czeladzi  z dnia 18 grudnia 2008 r w sprawie zatwierdzenia 

zestawienia przychodów  i  wydatków  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i 
Gospodarki Wodnej na rok 2009 został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  



- Proszę  o  omówienie  kolejnego  projektu  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  
zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  
z ograniczoną odpowiedzialnością  w Czeladzi.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedłożony radnym. 

Dyskusja  nt:    projektu  uchwały  w  sprawie    podwyższenia  kapitału  zakładowego  Zakładu   
Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  w Czeladzi. 

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Z. Gajdzik - Kierownik Wydziału BK-RM
4. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
5. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
6. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję nie głosować tego projektu uchwały i pozostawić celem doprecyzowania na sesji.

Odmienne zdanie w tej kwestii wyraziła radna T. Kosmala.

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedłożony radnym. 

Dyskusja nt:   projektu uchwały w sprawie   zmian w budżecie miasta na 2009 rok.  

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
2. Z. Gajdzik - Kierownik Wydziału BK-RM
3. T. Kosmala - Członek Komisji

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 



3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Porozumienia z Miastem Tychy w sprawie 
przygotowania i realizacji  projektu „Niskoenergetyczne budynki i użyteczności publicznej w  
Czeladzi i Tychach” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. 

Dyskusja nt:   projektu uchwały w sprawie    przystąpienia do Porozumienia z Miastem Tychy w   
sprawie  przygotowania  i  realizacji  projektu  „Niskoenergetyczne  budynki  i  użyteczności  
publicznej  w  Czeladzi  i  Tychach”  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Infrastruktura  i  
Środowisko

W dyskusji udział wzięli:

1. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
2. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
3. Z. Gajdzik - Kierownik Wydziału BK-RM

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały w  sprawie  przystąpienia  do  Porozumienia  z 
Miastem  Tychy  w  sprawie  przygotowania  
i realizacji projektu „Niskoenergetyczne budynki i użyteczności publicznej w Czeladzi  
i  Tychach”  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko   został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

Dyskusję nad dwoma projektami uchwał w sprawie przyjęcia „Regulaminu targowisk miejskich przy ul. 
Miasta Auby oraz ul. Grodzieckiej w Czeladzi” oraz w sprawie przekazania środków finansowych dla 
Policji proponuje przenieść na sesję.
Radna T. Kosmala zapytała o sprzedaż działki pani Kozioł ( dlaczego został unieważniony przetarg)

Odpowiedzi udzieliła M. Jastrząb- Kierownik Wydziału BK-GN



Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Zamykam punkt dot. opiniowania materiałów sesyjnych.
- Kolejny punkt to realizacja wniosków Komisji za 2008 rok.

Komisja stwierdziła, że wnioski zostały zrealizowane. 

Odmienne zdanie wyraziła radna T. Kosmala.

Władysław Oczkowicz                -                             Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

            Władysław Oczkowicz

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek -Słabikowska
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